
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 15. august 2019 stillet følgende 

spørgsmål nr. 31 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL). 

 

Spørgsmål nr. 31:  

”Vil ministeren redegøre for, om der er indsatser, der i dag finansieres via satspuljen 

med varige midler, der påtænkes overflyttet til finansloven?” 

 

Svar: 

Der er en række indsatser på sundheds- og ældreområdet, som i dag finansieres via 

satspuljen med varige midler. Da der allerede er tilvejebragt finansiering hertil i de 

tidligere satspuljeaftaler, er det ikke aktuelt at overflytte disse indsatser til finanslo-

ven.  
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